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Hoće li se opremiti lokacija?
     Odbornik u Skupštini Grada Pančeva Petar Andrejić već dva puta na sednicama skupštine
pokušava da zainteresuje gradsku vlast da uvrsti u svoje planove opremanje lokacije za
izgradnju akva-parka  , kao i uređenje biciklističke staze do Starčeva i projektovanje trase do
Omoljice kao i do Banatskog Brestovca. Do sada, neformalno je ova inicijativa podržavana, ali
je izostajalo zvanično opredeljenje nove gradske vlasti da se ove inicijative uvrste u dnevni red
Skupštine Grada.

   Mesna zajednica Starčevo je Planom generalne regulacije predvidela sportsko-rekreativnu
zonu veličine 22 hektara koja se nalazi u ritu pokraj Hipodroma. Ovo zemljište je starčevačko,
jer se Mesna zajednica potrudila da se pre nekoliko godina ono vrati Starčevu, što je Republika
i omogućila. To olakšava korišćenje ove parcele, jer je potrebno samo prenameniti namenu
ovog zemljišta iz poljoprivrednog u građevinsko.

   Biciklistička staza je potreba kako građana koji rekreativno ali i iz drugih razloga koriste ovaj
vid prevoza, ali i zbog toga što se južni deo grada nalazi na međunarodnoj trasi Euro velo 6 koja
vodi od Atlantika do Crnog mora.
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